
REFERAT 
 

BESTYRELSESMØDE 
Onsdag 28. august 2024 kl. 18.00 
hos Sejers Konditori, Storgade 22 
 
 
Deltagere: Katrine, Pernille, Claus, Christian, Emma, Line og Brian 
Afbud:  Louise og Pia 
 
 

Punkt 1 Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat fra 22.05.24 godkendt. 

  
 

Punkt 2 Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt.  

  
 

Punkt 3 Økonomi 
Pia har taget opgaven med at indhente tilgodehavender. 
Christina, Pia og Katrine holder møde om procedure den 4. 
september. 
 
Emma sender regnskab for Streetfood Festival til Katrine.  
 
Katrine laver opfølgning på økonomi til næste 
bestyrelsesmøde. 
 

  
Pia 

Katrine 
 
 

Emma 
 

Katrine 
 

 

Punkt 4 Ind- og udmeldelser 
Eich Keramik er indmeldt. 

  
 

Punkt 5  Bestyrelsen nu og næste år 
Bestyrelsen drøftede bestyrelsesmedlemmer valgbarhed 
2025. 

  

 

Punkt 6 Samarbejde med Sorø Kommune 
Senest dialogmøde i juni. Peder Nerup Madsen stopper 
desværre i Sorø Kommune med udgangen af august, så vi 
afventer en ny afdelingsleder. 
 
Opfølgning Task Force? 
 
Katrine holder møde den 28/8 med kommunen og Julefonden 
om julebelysning 2024. 
 

  
 
 
 
 

Pia 
 

Katrine 

 

Punkt 7 Synliggørelse af foreningen 
Brian starter fyraftenshygge op igen fra september måned. Vi 
giver den et skud mere med én gang pr. måned (første 
torsdag i måneden – første 5/9). 
 

  
Brian 

 
 
 
 

 

 



Christian arbejder videre med infoskærme.  
 
Støttemedlemskaber (Sorø armbånd 2024) – afventer ny 
Clickto-platform. Emma og Line bruger støttearmbåndene i 
baren til Sorø Marked. 
 
Fun facts postkort afventer. 
 
Kort præsentation af alle medlemsbutikker på hjemmeside og 
sociale medier – Emma er på sagen.  
 

Christian 
 

Emma 
 
 
 
 
 

Emma 
 

Punkt 8 Sorø Helhedsprojekt 
Vi har indsamlet 2.098 underskrifter imod sløjfning af 
parkeringspladser. Vi vil gerne aflevere underskrifterne til 
Kommunalbestyrelsen onsdag den 28. august umiddelbart før 
deres første møde efter sommerferien. Overleveringen skal 
ske som en hyggelig happening – Katrine inviterer 
kommunalbestyrelsen, medlemmer og borgere samt 
informerer politi og pressen. 
 

  
Katrine 

 

Punkt 9 Initiativsag 
Bestyrelsen er enige om, at forslaget om lukning af Storgade 
skal følge byens eksisterende arrangementer. Det vil ikke 
give flere kunder i byen ved lukning en gang om måneden – 
nok tværtimod. Erfaringen siger, at der kommer langt færre 
kunder i byen ved lukning uden arrangementer. Hvis man 
skal lave en forsøgsordning, så skal butikkerne kompenseres 
for tabt omsætning … Katrine følger op på sagen med 
kommunen. 
 

  
Katrine 

 

Punkt 10 Nyt gavekort 
Ny gavekortløsning er implementeret hos de eksisterende 
modtagere – vi vil gerne have resten af medlemmerne med. 
Hvad koster driften af gavekortløsningen? 
 
Vi skal have flere salgssteder til gavekortet for at aflaste Bog 
& Idé. MatHe og Sorø Blomster vil gerne starte op. Der skal 
laves en form for kompensationsordning til udstederne, så de 
som minimum ikke har udgifter til opgaven pga. kreditkort-
gebyrer. Katrine og Pernille tager et møde med Christina om 
økonomien. 
 

  
Katrine 

 
 
 

Katrine 
Pernile 

 

 

Punkt 11 Clickto 
Vi har ansøgt LAG-midler (52.500 kr.) til færdigudvikling, 
onboarding og marketing af Clickto – svar primo september. 
Derudover er der ansøgt om 30.000 kr. til vores egenbetaling 
fra Sorø Spare- og Laanekasse Fond – svar ultimo august. 
 

  

 

Punkt 12 Provinshandelstandens Fællesfond 
Informationer til medlemmer – Christian laver tekst! Katrine 
skriver mail ud til medlemmer, når informationer er klar. 
 

  
Christian 
Katrine  



Punkt 13 Arrangementer 
Næste arrangement er Sorø Marked lørdag den 7. 
september. Der er styr på planlægningen – næsten alle 
stande er solgt, og der er arrangeret musik på Torvet og 
andre aktiviteter. 
 
Halloween-udvalget arbejder rutineret på årets Halloween i 
Sorø fredag den 25. oktober. Bestyrelsen beslutter, at 
billetprisen skal være min. 30 kr. i 2024. Derudover har vi 
besluttet, at alle medlemmer, der er med på stempelkortet 
skal tilbydes et gratis stickers-ark til vinduerne – halv 
størrelse end tidligere. De øvrige medlemmer skal tilbydes 
sådan et reduceret ark for ca. 200 kr. Katrine giver 
Halloween-udvalget besked. 
 
Der er naturligvis også juletræstænding (23. november) og 
juleby i 2024. Detailplanlægningen påbegyndes efter Sorø 
Marked. 
 
Emma er i fuld gang med næste års Streetfestival ved at 
søge fondsmidler til at udvide aktiviteterne. 
 

  
 
 
 
 
 

Katrine 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Emma 

 

Punkt 14 Evt. 
 
Mødekalender: 

- Onsdag den 9. oktober kl. 17.45 hos Lange 
- Onsdag den 13. november kl. 17.45 hos Sejers 
- Onsdag den 8. januar kl. 17.45 hos Katrine privat 
- Onsdag den 5. februar kl. 17.45 hos Lange 
- Generalforsamling mandag den 17. marts kl. 18 

  

 

 


